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SUVAŽIAVIMO METU BUS PERSKAITYTAS 
LIETUVIŲ FONDO 2023 METŲ VEIKLOS 

PRANEŠIMAS, VYKS RINKIMAI Į LIETUVIŲ 
FONDO TARYBĄ.

Į TARYBĄ BUS RENKAMI 
5 (PENKI) NARIAI. 

RAGINAME VISUS LF NARIUS 
BALSUOTI INTERNETU.

TAIP PAT GALIMA BALSUOTI PAŠTU ARBA 
ASMENIŠKAI SUVAŽIAVIMO METU.

SIŪLOME SUSIPAŽINTI 
SU KANDIDATAIS Į LF TARYBĄ.

LIETUVIŲ FONDO 2023 METŲ 
VEIKLOS ATASKAITA 

BUS PATEIKTA LEIDINYJE
„LIEPSNA“. 

LEIDINĮ LF NARIAI GAUS PAŠTU.

LF METINĘ ATASKAITĄ 
TAIP PAT GALITE SKAITYTI 

TINKLALAPYJE 
WWW.LIETUVIUFONDAS.ORG

ALL LF MEMBERS 
WILL RECEIVE “LIEPSNA” 
WHICH CONTAINS 
THE LITHUANIAN FOUNDATION’S 
2023 ANNUAL REPORT.

THE REPORT CAN ALSO 
BE FOUND 
ON THE LF WEBSITE 
WWW.LITHUANIANFOUNDATION.ORG

DURING THE MEETING, LITHUANIAN 
FOUNDATION 2023 ACTIVITY REPORTS 
WILL BE PRESENTED AND LF BOARD 
ELECTIONS WILL BE HELD.

ELECTIONS WILL BE HELD 
FOR 5 (FIVE) BOARD MEMBERS.

WE STRONGLY ENCOURAGE ALL MEMBERS 
TO VOTE THEIR PROXIES VIA THE INTERNET.
YOU MAY ALSO VOTE BY MAIL AND 
IN PERSON DURING THE ANNUAL MEETING.

PLEASE READ THEIR BIOS AND GET 
FAMILIAR WITH THE NOMINATED CANDIDATES.
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The Candidates to the LF Board of Directors

Į Lietuvių Fondą įstojau 2015 metais 
ir netrukus aktyviai įsitraukiau į LF Pelno 
skirstymo komisijos Stipendijų pakomisės 
darbą, kurio nare buvau iki 2019 m. 2018 
m. buvau pakviesta į Lietuvių Fondo val-
dybą, kurios narė esu iki šiolei. 

Nuo 2018 m. dirbu Lietuvos Respu-
blikos generaliniame konsulate Čika-
goje, kur esu atsakinga už kultūrinės 
diplomatijos programų įgyvendinimą. 
Džiaugiuosi galimybe bendradarbiauti 
su JAV Lietuvių Bendruomenės orga-
nizacijomis ir kūrėjais bei kartu organ-
ziuoti Lietuvos valstybinių sukakčių mi-

nėjimus, lietuvių meno kolektyvų pasirodymus, menininkų 
kūrybos pristatymus tarptautinėse parodose ir festivaliuo-
se Čikagoje ir rengti kitus projektus garsinančius Lietuvos 
vardą bei JAV LB indėlį Čikagoje.

Anksčiau dirbau Čikagos savivaldybės įsteigtoje tarptauti-
nėje susigiminiavusių miestų organizacijoje programų vadove, 
kur bendradarbiavau su Vilniaus ir kitų pasaulio miestų savi-
valdybėmis, valstybių diplomatinėmis atstovybėmis ir tarp-
tautinėmis organizacijomis. 2014 m. gavau Lietuvos užsienio 
reikalų ministro padėką už aktyvią veiklą, bendradarbiavimą ir 
asmeninį indėlį planuojant bei įgyvendinant Lietuvą garsinan-
čias iniciatyvas Čikagoje. Esu baigusi meno istorijos studijas, 
tad Lietuvos kultūros klausimai man yra ypač artimi. Palaikau 
ryšius su Lietuvos meno kūrėjais ir muziejais, aktyviai domiuo-
si išeivijos daile. Šiuo metu dalyvauju XX amžiaus Čikagos lie-
tuvių menininkų parodos organizavime. 

Manau, kad Lietuvių Fondas atlieka gyvybiškai svarbią mi-
siją išsaugant lietuvybę globaliame pasaulyje. Kandidatuoju į 
LF tarybą, nes noriu aktyviau įsitraukti į Fondo darbą - padėti 
stiprinti ryšius su Fondo rėmėjais, plėsti Fondo narių ratą ir 
ugdyti naują Fondo narių kartą. Tikiu, kad savo profesine ir 
visuomenine patirtimi galiu prisidėti prie Fondo veiklos, puo-
selėjant lietuvišką tapatybę.

Man buvo didelė garbė dirbti Lietuvių 
Fondo taryboje. Praėjusios kadencijos metu 
pirmininkavau LF Plėtros komitetui ir prisi-
dėjau prie Fondo plėtros bei stipraus ir sta-
bilaus organizacijos įvaizdžio formavimo. 
Tuo tikslu buvau įsitraukęs į naujo darbuo-
tojo, kuris daugiausia dėmesio skirs komu-
nikacijai ir plėtrai, paieškas. Noriu ir toliau 
dirbti, kad Fondas augtų ir išliktų ateinan-
čioms kartoms. 

Nuo mažens buvau aktyvus JAV Lietuvių 
Bendruomenės narys, o ir šiuo metu daug lai-
ko skiriu lietuvybės puoselėjimui. Du kartus 
buvau pakviestas į Šiaurės Amerikos lietuvių 

tautinių šokių švenčių organizacinį komitetą. 2016 m. Baltimore, 
MD vykusios XV šokių šventės metu ėjau fi nansų direktoriaus, o  
2022 metais Filadelfi joje, PA vykusios XVI šokių šventės metu – 
teisinio patarėjo ir fi nansų direktoriaus pareigas. Šiuo metu esu 

I became a member of the Lithuanian Foundation in 
2015 and shortly after joined the LF Scholarships Sub-
committee. In 2018, I joined the LF Executive Committee, 
where I am still active. As a member of these groups, I have 
learned about the work of the Lithuanian Foundation and 
have seen its impact on the lives of Lithuanian youth. 

In my professional career, I have been leading the cul-
tural diplomacy initiatives at the Consulate General of the 
Republic of Lithuania in Chicago since 2018. I am honored 
to work closely with the Lithuanian-American Communi-
ty in orchestrating national commemoration events, per-
formances by Lithuanian groups, presentations of artists’ 
work at international exhibitions and festivals in Chicago, 
and many other projects promoting Lithuania and the con-
tributions of the Lithuanian community in Chicago. 

Before that, I was Senior Manager of International 
Programs at World Business Chicago / Chicago Sister Cit-
ies International, a non-profi t organization established 
by the City of Chicago. I enjoy building partnerships and 
have managed numerous successful programs between 
Chicago and its sister city – Vilnius, as well as municipali-
ties of other cities around the world. In 2014, I was hon-
ored with the Ministry of Foreign A� airs of Lithuania‘s 
acknowledgment for strengthening the sister city ties 
between Vilnius and Chicago and promoting Lithuania in 
Chicago. As an Art History graduate student, I am pas-
sionate about Lithuanian art, maintaining ties between 
Lithuanian artists and museums, and actively engaging 
with Lithuanian diaspora art. Currently, together with a 
team of experts, I am working on an exhibition of 20th 
Century Lithuanian migrant artists in Chicago. 

I strongly believe that my professional experience ben-
efi ts the Lithuanian Foundation and submit my candidacy 
for the LF Board of Directors. My goal is to actively a� ect 
and fortify the ties among the Foundation’s supporters, 
expand the circle of members, and help nurture a new gen-
eration of Lithuanian Foundation members. 

Ieva
Dilytė 

Jonas
Howes 

It has been an honor to serve on the Lithuanian 
Foundation Board of Directors, and I would be grateful 
for the opportunity to serve another term. During my 
tenure, I have chaired the Development Committee and 
assisted with e� orts to expand the Foundation’s out-
reach capabilities, including the hiring of a new sta�  
member to focus on communications and development.  
I hope to continue these e� orts to grow the Foundation 
for future generations.  

Since I was a child, I have been an active member 
of the Lithuanian-American Community. I have been 
most involved with lietuvybė through the Lithuanian 
Folk Dance Festivals (Šokių Šventės). In 2016, I was 
the Finance Director for the XV Lithuanian Folk Dance 
Festival in Baltimore. In 2022, I served as the Finance 
Director and Legal Advisor for the XVI Dance Festival in 
Philadelphia.  I am currently the President of the Lithu-
anian-American Community’s Washington, D.C. Chapter 
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JAV LB KV Pietryčių apygardos Vašingtono apylinkės pirminin-
kas ir JAV LB KV Visuomeninių reikalų tarybos narys. 

Lietuvių Fondo nariu tapau 2016 m. Fondo narė yra mano 
mama Izabelė Laučkaitė-Howes, nariais buvo ir mano seneliai 
Juozas ir Izabelė Laučkos. Aš pats asmeniškai pasinaudojau 
Lietuvių Fondo dosnumu – būdamas teisės studentu du kartus 
gavau Vinco Klovos vardinę stipendiją, tad dabar savo darbu 
noriu atsilyginti ir padėti Fondui toliau augti ir klestėti. 

Esu teisininkas. 2015 m. Amerikos universiteto Vašingtono 
teisės koledže (WCL) apsigyniau teisės mokslų daktaro laipsnį. 
Politikos mokslų, ispanų kalbos ir literatūros bakalauro laipsnį 
įgijau Fordham universitete (Bronx, NY). Šiuo metu dirbu vy-
resniuoju vyriausybės reikalų direktoriumi ir Konkurencinių 
vežėjų asociacijos (CCA) Vašingtone teisės aktų leidybos pata-
rėju. Konsultuoju kelių milijardų dolerių vertės įmones, kurios 
kuria ir eksploatuoja belaidžius tinklus. Taip pat esu dirbęs JAV 
Kongrese kongreso narės Marcy Kaptur patarėju. 

Lietuvių Fondas man yra svarbus, todėl kandidatuoju į LF 
tarybą. Būčiau dėkingas už galimybę dirbti joje dar vieną ka-
denciją.

and a member of the Lithuanian-American Community’s 
Public A� airs Committee.

I became a member of the Lithuanian Foundation in 
2016.  My mother, Izabelė Laučkaitė-Howes, is a member 
of the Lithuanian Foundation as well as my grandparents, 
Juozas and Izabelė Laučka. I benefi ted from the Lithua-
nian Foundation’s generosity twice, when I received the 
Vincas Klova scholarship while in law school. I want to 
continue giving back.  

As a lawyer, currently I am advising multi-billion dollar 
companies that build and operate wireless networks in my 
role as Senior Director of Government A� airs and Legisla-
tive Counsel for the Competitive Carriers Association (CCA) 
in Washington, D.C. I have also worked in the U.S. Congress 
as Counsel for Congresswoman Marcy Kaptur. 

I received my Juris Doctorate in 2015 from American 
University, Washington College of Law (WCL). I received 
my undergraduate degree in Political Science and Span-
ish Language and literature from Fordham University in 
the Bronx, New York.

Į Lietuvių Fondą įstojau 1976 metais, kai baigiau uni-
versitetą ir pradėjau dirbti. Esu baigusi chemijos ir teisės 
studijas. Dirbau advokate, verslo lydere, moksli-
ninke įvairiose bendrovėse ir profesore Kendall 
kolegijoje, o šiuo metu dirbu advokatų kontoroje 
,,Boodell & Domanskis, LLC“. 

Lietuvių bendruomenėje aktyviai dirbau nuo 
vaikystės. Esu baigusi lituanistinę mokyklą, šo-
kau lietuvių tautinius šokius su „Korp! Neo-Li-
thuania“ šokių grupe, mokytojavau S. Dariaus 
ir S. Girėno lituanistinėje mokykloje, buvau 
Maironio lituanistinės mokyklos tėvų komiteto 
nare ir pirmininke.

Augant sūnui, nemažai prisidėjau prie Čikagos 
lietuviškojo  jaunimo veiklos lituanistinėje moky-
kloje, sporto komandose ir jūrų skautų veikloje. 

Jau vienuolikti metai esu LF tarybos narė. Tris 
metus ėjau Fondo tarybos pirmininkės pareigas. 
Pastaruosius du metus einu LF valdybos pirmininkės parei-
gas. Mano patyrimas teisinėje srityje padeda stiprinti Fondo 
savivaldos principus.

LF remia lietuviškas organizacijas, be kurių lietuviš-
ka diasporos bendruomenė, ypač Amerikoje, neišliktų. 
Ši bendruomenė mums, lietuviams, ypač jaunajai kartai, 
suteikia progą susitikti, draugauti ir suprasti, ką reiškia 
būti lietuviu Amerikoje. Pražūti amerikietiškajame „tautų 
katile“ labai lengva, todėl mums ypač svarbu, kad mūsų 
vaikai išlaikytų lietuvišką tapatybę, kad jie didžiuotųsi 
esą Amerikos lietuviais ir kad perduotų mūsų kultūros 
paveldą ateinančioms kartoms. 

Manau, kad mano verslo ir teisinė patirtis gali padėti 
pagerinti LF valdymą ir parengti strategijas, kurios galėtų 
padaryti LF labiau patrauklų ir padėtų įtraukti į organizaci-
ją daugiau naujų Amerikos lietuvių bendruomenės narių.

I joined the Lithuanian Foundation when I started my pro-
fessional career after graduate school. I have worked as a 

strategic business leader, attorney, adjunct professor, 
and scientist in several corporations. Presently, I am a 
Member of the law fi rm of Boodell & Domanskis, LLC. 

Since childhood, I have been active in the Lithua-
nian community. I graduated from Lithuanian school 
in Chicago, danced Lithuanian folk dances with the 
“Korp! Neo-Lithuania“ dance group, and have taught 
for several years at the Darius & Girėnas Lithuanian 
school. I was also a member of the Lithuanian Human 
Social Services Council of the USA and President of 
the Maironis Lithuanian School Parents Association. 
A Lithuanian girl scout since childhood, I remained 
active while my son participated in Lithuanian Sea 
Scouts. 

I have been a member of the Board of Directors of 
the Lithuanian Foundation for the last 11 years and 

Chairperson of the Board for 3 years. Currently, I have the ple-
asure of serving as President of the LF Executive Committee. 

One of the most important aspects of the Lithuanian Foun-
dation is fi nancial support of other Lithuanian organizations. 
Without it, some programs would not be available. These days, 
while Lithuanians are more assimilated into local communities 
and culture than ever before, it is easy to get lost in the “mel-
ting pot.” Therefore, it is crucial to continue creating oppor-
tunities for our children to develop their Lithuanian identity, 
so they can be proud Lithuanian-Americans and pass on our 
cultural heritage.

I believe my unique business and legal experience can help 
improve LF governance and develop outreach strategies that 
could make the Lithuanian Foundation more inclusive and 
attract new members and greater participation from the Li-
thuanian-American community at large.  

Audronė 
Pavilčius-
Karalius



Nuo jaunystės dienų aktyviai dalyvauju 
lietuviškoje veikloje ir per 30 metų esu Lie-
tuvių Fondo narė. Su vyru Aru užauginome 
tris veiklias lietuvaites. Esu vadovavusi dau-
gybei lietuviškų organizacijų ir giliai vertinu 
Lietuvių Fondo poveikį jų klestėjimui. 

Man teko dirbti ir vadovauti ne vienai 
lietuviškai organizacijai: buvau Čikagos 
lietuvių jaunimo sąjungos pirmininke, Lie-
tuvių Fondo kontrolės komisijos nare, pri-
klausiau Lietuvių Fondo valdybai, vado-
vavau Montessori mokyklėlės „Žiburėlis“ 
tėvų komitetui ir ėjau Šiaurės Amerikos 
Ateitininkų valdybos sekretorės pareigas. 

Šiuo metu dainuoju lietuvių meno ansamblyje „Dainava“ ir 
esu šios organizacijos valdybos pirmininkė. Taip pat esu „Sau-
lutės“ organizacijos valdybos narė ir teisinė patarėja.

Tikiuosi kad mano profesinė kaip advokatės patirtis ir visuo-
meninė veikla Lietuvių Fonde ir kitose organizacijose duoda 
naudingą įžvalgą LF tarybai. Pritariu Lietuvių Fondo siekiams 
puoselėti ir išsaugoti lietuvišką paveldą. 

Trijų metų kadencijai besibaigiant, vėl kandidatuoju į Lie-
tuvių Fondo tarybą ir džiaugiuosi galimybe toliau prisidėti 
prie jos veiklos.

I have been active in the Lithuanian community since my 
youth and have been a member of the Lithuanian Foundation 
for over 30 years. My husband Aras and I have raised three 
daughters who are active in the Lithuanian community, too. 

I have served in leadership roles in various Lithuanian 
organizations and deeply value the impact that the Lith-
uanian Foundation has had on their success. My previous 
roles include: President of the Chicago chapter of the Lith-
uanian Youth Association; the Lithuanian Foundation Audit 
Committee; the Lithuanian Foundation Executive Commit-
tee; President of the “Žiburėlis” Montessori School Parents’ 
Association; and Secretary to the Executive Committee of 
Ateitis, a Lithuanian Catholic Federation. 

I currently sing with the Lithuanian Choral Ensemble 
“Dainava” and serve as its Executive Committee President. 
I am also a member of the Executive Committee of the Sun-
light Orphan Aid for Lithuania and act as the organization’s 
legal advisor.

I believe that my professional experience as an attorney, 
as well as my experience with the Lithuanian Foundation and 
other organizations, will provide invaluable insights to the LF 
Board of Directors. I share the Lithuanian Foundation’s mis-
sion of cultivating Lithuanian heritage and welcome the op-
portunity to serve on the Board of Directors.

Lina
Žlioba 

Lithuanian Foundation, Inc.
14911 127 th St., Lemont, IL 60439 • 630-257-1616 • admin@lithfund.org

www.lithuanianfoundation.org
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Lietuviško paveldo išsaugojimas – didelė visų 
mūsų, gyvenančių išeivijoje, užduotis. Organizaci-
jos, mokyklos, lietuviški centrai – tai tik maža da-
lis organizacijų, kurioms labai svarbus lietuvybės 
tęstinumas išeivijoje. Visos organizacijos daug 
dirba, mėgindamos save išsilaikyti, deja, jų galimy-
bės nedidelės, ir joms visoms reikalinga fi nansinė 
pagalba. Lietuvių Fondas buvo, yra ir toliau išliks 
paramos tiekėju, prisidės prie lietuvybės išlaikymo 
išeivijoje.

Kai pamatau, kiek Lietuvių Fondas daro lietuvy-
bės labui, tai ir pats asmeniškai noriu prisidėti prie 
LF darbų. Būdamas LF nariu, įsijungiau į LF darbuo-
tojų gretas: buvau išrinktas į Kontrolės komitetą, 

vėliau tapau LF tarybos nariu, Fondo tarybos pirmininku ir dvi kadenci-
jas ėjau LF valdybos pirmininko pareigas. Šiuo metu esu LF Pelno skirs-
tymo komisijos ir Plėtros komiteto narys. 

Matau, kaip svarbu, kad LF toliau augtų, stiprėtų. Žiūrėdami į ateitį 
matome, jog svarbu ne tik išlaikyti lietuvybę, kultūrinę bei bendruo-
meninę veiklą. Mums svarbu, kas tęs mūsų darbus. Todėl pagrindinis 
mano rūpestis – užtikrinti lietuviškos veiklos tęstinumą ateinančioms 
kartoms. Tad ir mano visuomeninė veikla yra skirta padėti būtent toms 
organizacijoms, kurios, aš tikiu, galės tuo pasirūpinti.

LF, mano įsitikinimu, yra stipri organizacija, kuriai rūpi lietuviška 
veikla, todėl teigiamai vertinu Fondo ateitį. Turiu pakankamai noro ir 
energijos toliau dirbti LF ir jį stiprinti.

Preservation of the Lithuanian heritage is a 
large task for all of Lithuanian diaspora. Lithuanian 
organizations, Lithuanian centers, and schools, 
just to name a few, work toward the preservation 
of Lithuanian culture for current and future gen-
erations. These organizations work tirelessly to 
sustain themselves, but due to various constraints 
they need fi nancial support. 

When I saw how much it was doing on behalf 
of preserving Lithuanian heritage, I was inspired 
to volunteer for the Lithuanian Foundation and 
see what I could contribute to the organization 
myself. I was elected to the Internal Audit Com-
mittee, later as a Board member, then Chairman 
of the Board, and eventually served two terms 
as President of the Lithuanian Foundation Exe-
cutive Committee. Currently, I serve on the 
Grants and Development Committee. 

I care deeply about what the Lithuanian Foun-
dation has done in the past sixty-plus years and 
in the same vein, feel passionate about its fu-
ture. I would like to continue volunteering for 
such an important organization and to continue 
strengthening it, because the Lithuanian Foun-
dation is instrumental in helping preserve Lithu-
anian culture.

Marius
Kasniūnas




